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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tart a szakrendelők államosításának folyamata, 
jelenleg kin múlik az államosítás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Belügyminisztérium  régóta  szeretné  államosítani  a  járóbeteg  ellátást  nyújtó  intézményeket,
amelyek  még  önkormányzati  fenntartásban  működnek.  "Ha  rajtam múlna,  lenne  államosítás"  -
nyilatkozta még tavaly szeptemberben Takács Péter egészségügyi államtitkár. Ezen intézmények
jelentős részében egyébként éppen zajlik az az átalakítási folyamat, amely részeként költségvetési
intézménnyé kell átalakítani őket, ha eddig gazdasági társaság formájában működtek. Nyilván egy
gazdasági társaságot nehezebb államosítani, mint egy költségvetési intézményt, tehát ez a lépés az
államosítás  előszobájának  is  tekinthető.  Ezzel  kapcsolatban  a  következő  kérdéseket  teszem fel
Miniszter Úrnak:

Kitart-e a Belügyminisztérium a korábbi tervei mellett?

Hol tart a szakrendelők államosításának folyamata? 

Milyen további lépések várhatóak, államosítják-e a szakrendelőket?

Kin múlik az államosítás jelenleg?

 

Válaszát előre is köszönöm!

Kanász-Nagy Máté

(LMP)


